
Geachte leden en plaatsvervangend leden van de vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat, 

Hierbij doe ik u de volgende drie rondvraagpunten van het lid Kröger (GroenLinks) toekomen voor de 
procedurevergadering van aanstaande woensdag. 

1) Het lid Kröger stelt voor om de brief over LAP3 en de brieven over de transitieagenda’s af te 
voeren van het AO circulaire economie op 15 maart a.s. en op een later moment te behandelen. 
Reden daarvoor is, naast de overvolle agenda, dat de Kamer nog een brief moet ontvangen over 
LAP3 die is toegezegd tijdens het AO Leefomgeving. Ook wacht de Kamer nog op de 
kabinetsappreciatie van de  transitieagenda’s, die het lid Kröger graag in samenhang met de 
hiervoor genoemde stukken wil behandelen. 

2) Het lid Kröger stelt voor om de minister te verzoeken om een brief waarin zij aangeeft hoe 
uitvoering is gegeven aan de overgenomen motie-Kröger (Kamerstuk 31936, nr. 434), waarin 
wordt gevraagd om een validatie van de MER Lelystad. 

3) Het lid Kröger stelt voor de OVV te verzoeken in zijn reactie op de kabinetsreactie op het OVV-
rapport Veiligheid vliegverkeer Schiphol expliciet de vraag mee te nemen of de extra de capaciteit 
voor de ILT voldoende is om de bestaande problemen op te lossen en of die voldoende is om bij 
mogelijke groei voldoende te kunnen controleren en handhaven. En daarnaast de vraag: zijn er 
nu voldoende mankracht, voldoende kennis/expertise en voldoende 
handhavingsmiddelen/bevoegdheden? 

U hoeft niet te reageren op deze mail. Het punt zal worden besproken tijdens de 
procedurevergadering van aanstaande woensdag. 

Met vriendelijke groet, 

Benjamin Koerselman 

Adjunct-griffier vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat 

 


